

CHRISTOPH WIPPEL

Christoph Wippel is an Austrian physician and computational epidemiologist, currently working a postdoctoral research fellow in the Farhat lab at Harvard Medical School's Department of Biomedical Informatics. His current research focuses on understanding the transmission dynamics and drug resistance emergence of Tuberculosis in South Africa. Previously, Christoph worked in the COVID-19 Emergency team at the World Health Organization in Copenhagen, analyzing the epidemiological impact of public health measures on Sars-CoV-2. His past projects include studying TB patient pathways in Lima, Peru, and Kolkata, India. Christoph holds a Master's degree in Global Health from Harvard University and a medical doctorate from the Medical University of Vienna.

Detusch:

Christoph Wippel ist ein österreichischer Arzt und computational Epidemiologe, der derzeit als Postdoktorand im Farhat-Labor der Abteilung für Biomedizinische Informatik der Harvard Medical School tätig ist. Seine aktuelle Forschung konzentriert sich auf das Verständnis der Übertragungsdynamiken und das Auftreten von Medikamentenresistenzen bei Tuberkulose in Südafrika. Zuvor arbeitete Christoph im COVID-19-Notfallteam der Weltgesundheitsorganisation in Kopenhagen, wo er die epidemiologischen Auswirkungen von Public Health Measures auf Sars-CoV-2 analysierte. Zu seinen früheren Projekten gehören Studien zu den Patient Pathways von Tuberkulosepatienten in Lima, Peru, und Kolkata, Indien. Christoph hat einen Masterabschluss in Global Health von der Harvard University und einen Doktor der Medizin von der Medizinischen Universität Wien.

